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       Secretariaat: S. de Jong 
       Adres:  Koekoeksbloem 18  
         1902 GK  Castricum   
       E-mail:  info@pgbc.nl 

Verslag bijeenkomst Platform Gehandicaptenbeleid Castricum (PGBC) 

Datum: 1 september 2023 
Tijdstip 10.00 uur 
Locatie: Gemeentehuis Castricum 
Verslagnummer: 2023-08 

Aanwezig:  afkorting 

Mevrouw Carin van Empel gemeente Castricum CvE 
De heer Hans de Vries gemeente Castricum HV 
De heer Edwin Steeman voorzitter PGBC ES 
Mevrouw Atty van den Bovenkamp lid PGBC AB 
Mevrouw Carolien van Eck lid PGBC CE 
Mevrouw Lisa Lute aspirant lid LL 
De heer Gerard Steeman lid PGBC GS 
De heer Sije de Jong secretaris PGBC SJ 

Afwezig: 
Mevrouw Trudy van der Weide gemeente Castricum TW 
Mevrouw Nicoline Schumacher gemeente Castricum NS 
De heer Lex Bennink lid PGBC LB 
Mevrouw Martine de Wit lid PGBC MW 
 

1. Opening en mededelingen 
a. ES opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom, in het bijzonder Carin van Empel. 
b. MW en LB zijn afwezig. 

2. Carin van Empel (CvE) over de (bestuursopdracht voor) de Lokale Inclusie Agenda 
a. ES vertelt over de onderwerpen waar het PCBC mee bezig is en de diverse partijen met wie het PGBC in 

overleg is of contact houdt: onder meer het overleg met PWN, deelname aan de projectgroep voor het 
nieuwe zwembad en het onderzoek toegankelijkheid ‘openbare’ gebouwen. In dit onderzoek zijn de 
huisartspraktijken, de gezondheidscentra en de praktijken voor fysiotherapie bezocht. Op basis van 
deze bezoeken wordt nu een tussenrapportage gemaakt. 
CE merkt op dat in het rapport ‘Versterking Sociale Basis’ van de gemeente in de bijlage met cijfers over 
aantallen kwetsbaren nog steeds geen gegevens zijn opgenomen over mensen met een beperking. Juist 
mensen met een beperking zijn kwetsbaar. 

b. CvE is zelfstandig adviseur. Zij is door de gemeente Castricum aangetrokken om een inventarisatie te 
maken van wat nodig is om voor de gemeente Castricum een Lokale Inclusie Agenda te kunnen maken, 
om een voorzet te maken hoe deze eruit zou kunnen zien en wat dit zal vragen partijen in de gemeente 
en de gemeentelijke organisatie.  

c. CvE ziet inclusie als heel breed. Daarom wil zij graag horen wat het PGBC belangrijk vindt in dit kader. 
Het PGBC is tot nu toe vooral bezig geweest met fysieke toegankelijkheid. Opgemerkt wordt dat daar in 
het algemeen weinig aandacht voor is. Ook voor sociale toegankelijkheid is weinig aandacht. CE zegt 
dat er bijvoorbeeld in de bibliotheek geen voorzieningen zijn voor mensen met een visuele beperking. 

d. Castricum is tot nu toe de enige gemeente binnen de BUCH die werk maakt van de Inclusie Agenda. CvE 
zegt dat de andere gemeenten wel belangstellig hebben voor wat zij gaat doen. 
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e. CvE gaat binnenkort een eerste concept bespreken met de wethouder, om te hoeren wat hun 
belangrijkste insteek is. ES vraagt of het PGBC de concept bestuursopdracht kan inzien. CvE moet dit 
navragen bij de wethouders. 

f. CvE houdt het PGBC op de hoogte over het verloop van haar opdracht/werkzaamheden.  

3. Vaststelling agenda, notulen en ingekomen stukken 
a. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
b. Het verslag van de vergadering van 7 juli jl. wordt ongewijzigd vastgesteld.  
c. Ingekomen zijn: 

- Mail van gemeente met voorstel voor regels m.b.t. geveltuintjes. Het  PGBC heeft op 17 juli 
hierop gereageerd.  

- Mail van NS met tekening rolstoeltoegankelijke B&B Dusseldorperweg 29 Limmen: advies niet 
nodig, vergunning wordt snel verleend 

- Mail van gemeente: Behandeling IVO Zandzoom Limmen-West in gemeenteraad 20 juli 
- Mail van PWN over activiteiten in zomervakantie 
- Mai van gemeente met antwoorden op vragen van Vrije Lijst over doorfietsroute Westerweg 

Limmen 
- Mail van gemeente met uitnodiging voor werkateliers over herinrichting strandplateau en 

strandafgang op 15 en 22 augustus. Het PGBC is hier niet bij aanwezig geweest. 
- Verslag bijeenkomst overleg Samen Sociaal Actief Castricum 
- Uitnodiging van HV voor extra Verkeersoverleg over autoluwe Dorpsstraat op 7 september van 

13. 00 tot 15.00 uur 
- Reactie van Isabella Zwiers op rapport n.a.v. bezoek, met vragen over publicatie e.d. 
- Uitnodiging overleg Samen Sociaal Actief Castricum 14 september a.s. 15.00 uur CE en LL zullen 

hierbij aanwezig zijn 
- Mail van Hoorne Vastgoed BV met concept Ontwikkelvisie Geesterduin 2.0 
- Mail van NS met geactualiseerde stand van zaken projecten 
Naar aanleiding van deze ingekomen stukken: 

a. Besloten wordt de mail van CE over het ontbreken van geleidelijnen op diverse plekken op de 
agenda voor de volgende vergadering te zetten en te bespreken met HV. 

b. SJ heeft het Gebiedsplan Versterking Sociale Basis globaal doorgenomen. Op diverse plekken 
worden ook mensen met een beperking expliciet genoemd. In de bijlage met cijfers over aantallen 
kwetsbaren ontbreken echter nog steeds gegevens over mensen met een beperking. 

4. Overleg afdeling Civiele Werken en Verkeer, HV 
a. Spoorwegovergang Beverwijkerstraatweg: 

HV heeft nog geen nieuwe tekeningen gezien. 
b. Zandzoom in Limmen:  

De laatste plannen zijn beoordeeld en nagenoeg afgerond. Alleen het deel van de Zandzoom in 
Heiloo staat nog op de rol. De gemeente wil een goede aansluiting maken vanuit de Zandzoom op 
de Rijksweg. De aansluiting op de A9 is de volgende stap Maar waarschijnlijk valt dat allemaal onder 
de gemeente Heiloo en is dus geen taak voor het PGBC. 

c. Herinrichting Startingerweg Akersloot: 
HV overhandigt nieuwe tekeningen met het verzoek om een reactie,      Actie: Allen 
Op centrale plekken worden ruimere parkeervakken aangelegd die aangewezen kunnen worden als 
gehandicaptenparkeerplaats op kenteken, wanneer daar een aanvraag voor wordt ingediend. Dan 
is het niet meer nodig om bestaande parkeervakken te vergroten. Het PGBC vindt dit een goede 
zaak. 

d. Vervanging riolering Buurtweg Akersloot: 
Volgens de planning gaan de werkzaamheden dit jaar van start. 

e. Herinrichting Rijksweg Limmen: 
De werkzaamheden zijn in volle gang . ES heeft gezien dat de voorzieningen voor de aanwonenden 
op de plekken waar gewerkt wordt, heel slecht zijn. HV zegt dat de uitvoering lastig is, doordat ook 
nutsbedrijven bezig zijn met hun eigen werkzaamheden. 
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f. Nieuw zwembad: 
Geen nieuws. 

i. Verbreding fietspaden Soomerwegh: 
 HV weet nog niet wanneer begonnen wordt met de werkzaamheden, waarschijnlijk in 2025. 

HV gaat na of het aanbrengen van noppentegels o.i.d. bij de oversteek naar Geesterhage 
meegenomen kan worden bij de verbreding van de fietspaden langs de Soomerwegh. Actie: HV 
De vervanging van de grijze noppentegels bij de oversteekplaatsen in De Bloemen wordt ook bij dit 
project meegenomen.         Actie: HV 

j. GS merkt op dat op veel plekken de bestrating slecht is geworden door de aanleg van glasvezel-
kabels. Hij vraagt of de gemeente daarop controleert. HV zegt dat de gemeente al daarop toeziet. 
De gemeente is verplicht medewerking te verlenen als een bedrijf toestemming vraagt. 

j. De mail van CE vanuit de ontmoetingsgroep van blinden en slechtzienden over het ontbreken van 
geleidelijnen op diverse plaatsen wordt de volgende keer besproken.    

5. Overleg afd. VTH, Ruimtelijke Ontwikkeling, NS (niet aanwezig) 
a. NS heeft per e-mail de stand van zaken van de hieronder genoemde geactualiseerd. Deze 

informatie is hieronder verwerkt. 
b. Zeeweg 8 in Castricum (het bouwen van een stalling en het wijzigen van het parkeerterrein): 

Het is nog steeds niet duidelijk of het plan uitgevoerd wordt. 
c. Dorpsstraat 62a in Castricum (het verbouwen van kantoorruimtes tot appartementen): 
 NS heeft de reactie op het advies doorgestuurd naar het PGBC. SJ heeft deze doorgestuurd aan de 

leden van het PGBC. 
d. Maatlat 27 t/m 75 oneven in Limmen (het bouwen van een bedrijfsverzamelgebouw en het 

aanleggen van een uitrit): 
 De stukken zijn voor advies naar het PGBC gestuurd. ES maakt een advies.  Actie: ES 
e. De Bloemen 69c in Castricum (het realiseren van een kinderdagverblijf en een buitenschoolse 

opvang):  
De stukken zijn voor advies naar het PGBC gestuurd. Zodra alle toetsen positief zijn, wordt de 
vergunning verleend. Dit zal waarschijnlijk vóór 20 september zijn. 

f. Zeeweg 51 in Castricum (het herpositioneren en verbouwen van strandpaviljoen Zoomers): 
 De stukken zijn voor advies naar het PGBC gestuurd. ES maakt een advies.   Actie: ES 

g. Zeeweg 70 in Castricum (het plaatsen van een publiek toiletgebouw):  
De stukken zijn op 6 juli ’23 voor advies naar het PGBC gestuurd. Let op: de hellingbaan wordt 
waarschijnlijk nog weer gewijzigd. SJ vraagt ook de stukken voor de verplaatsing op.  Actie: SJ 

i. Keizerskroon 19 t/m 53 (oneven) in Akersloot (Startingerweg achter 31) (het bouwen van 18 sociale 
huurappartementen): 

 Zodra de aanvraag volledig is worden de stukken voor advies naar het PGBC gestuurd. Actie: NS 

6. Naar aanleiding van vaststelling bestemmingsplan Kaptein Kaas door gemeenteraad 
a. ES zal de hoogteverschillen in het plan op detailniveau nog met Arthur Sanders doornemen.  

Actie: ES 

7. Overleg afdeling Samenleven, TW (niet aanwezig) 
a. SJ informeert bij Agnes Brokers of er enig zicht is op de terugkeer van TW,   Actie:      SJ 

8. Overleg Samen Sociaal Actief Castricum 
a. LL en CE gaan samen naar de volgende bijeenkomst van dit overleg op 14 september a.s. Actie 

LL/CE 

9. Onderzoek toegankelijkheid openbare gebouwen 
a. Als voorlopig laatste bezoeken AB en SJ op 4 september a.s. de Praktijk voor chiropractie aan de 

Stationsweg. 
b. SJ heeft het concept rapport van ’t Kruispunt in Akersloot rapport aangepast en gemaild aan ES. ES 

stuurt het door aan P. Verduin.         Actie:     ES 
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c. De rapportage Gezondheidscentrum Limmen (Zonnedauw) moet nog nagezien worden. SJ heeft de 
rapportage doorgestuurd aan ES.         Actie:   ES 

d. SJ maakt een tussenrapportage aan de gemeente. Deze zal voornamelijk bestaan uit een 
beschrijving van de opzet van het onderzoek en van ieder bezocht gebouw de conclusie uit het 
rapport van het betreffende gebouw.       Actie: SJ 

10. Toegankelijkheid horeca en strandpaviljoens 
a. AB zegt dat een strandpaviljoen in Egmond aan Zee bij een verbouwing een heel goed 

gehandicaptentoilet heeft gemaakt. Naar aanleiding hiervan besluiten LL en CC een afspraak te 
maken voor een bezoek aan strandpaviljoen Zoomers, over de toegankelijkheid voor mensen met 
een beperking.        Actie: LL/CE 

e. SJ probeert een afspraak te regelen met de verantwoordelijke wethouder over de toegankelijkheid 
van de restaurants, met name over het opnemen van voorwaarden in de vergunning. Actie: SJ 

11. VN-verdrag inzake de rechten van personen met een handicap 
a. Zie punt 2, gesprek met CvE. 
b. Verder geen nieuws. 

12. Verkeersoverleg 
a. Niet besproken.  

13. Toegankelijkheid Noordhollands Duinreservaat 
a. Mw. Kruit van PWN zal nog steeds het PGBC uitnodigen voor een toets van de toegankelijkheid van 

een route die is bedoeld voor gebruikers van een rollator of rolstoel. ES informeert of de schouw al 
binnenkort mogelijk is.          Actie:  ES 

14. Toegankelijkheid strand  
a. De gemeente heeft twee zgn. werkateliers georganiseerd over de herinrichting van het 

strandplateau. Helaas is niemand van het PGBC in de gelegenheid geweest om aan een van de twee 
bijeenkomsten deel te nemen. 

15. Actiepunten uit verslag vorige vergadering 
a. ES zal de twee checklists voor het PGBC op basis van de checklists van de Adviescommissie Wonen 

Heiloo nog maken.         Actie:  ES 
b. MW maakt nog een verslagje van het bezoek dat zij en ES hebben gebracht aan een vakantie-

woning in Castricum met het oog op de toegankelijkheid voor mensen met een beperking. 
           Actie: MW 

16. Vaststellen volgende vergadering 
a. De volgende vergadering is op 6 oktober a.s. om 10.00 uur in het gemeentehuis.  

17. Rondvraag 
a. LL vertelt dat zij voor een aantal uren is aangenomen bij de Stichting Welzijn Castricum, deels 

betaald, deels als vrijwilliger. De aanwezigen feliciteren haar daarmee. Zij gaat o.a. een groep 
autisten, de G-disco en jongeren vanuit de gesloten jeugdzorg begeleiden. 

18. Sluiting 
a. ES sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn/haar bijdrage.  

19. Vaststelling verslag 
Dit  verslag is vastgesteld op: 6 oktober 2023. 

 

De voorzitter De secretaris  
Edwin Steeman Sije de Jong 


